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Protokół nr 38-9/2017 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 21 czerwca 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
 

Punkt 1 – posiedzenie wspólne z Komisją Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska 
 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu, w tym członków Komisji Strategii i 
Budżetu RMG stanowi załącznik nr 2  
do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych oraz przedstawiła następujący porządek 
posiedzenia: 

 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie Centrum 
Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu  
– druk nr 1161  
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1196 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1195 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, 
innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i 
niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania – druk nr 1177 

 
5. Opiniowanie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych nr 9 im. Prof. R.A. 

Cebertowicza  w Gdańsku z siedzibą przy ul. Dąbrowszczaków 35.  
– druk nr 1170 
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6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Gdańskiej Rady Oświatowej – 
druk nr 1183 
 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego zatwierdzonego Uchwałą Nr 
XXXVII/978/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania 
sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – druk nr  1186  

 
8. Podsumowanie projektu doskonalenia nauczycieli „Kreatywna Pedagogika” 

 
9. Gdańska Platforma Edukacyjna – ewaluacja i rozwój w świetle reformy oświaty. 
 
10. Aktywność rodziców w szkołach – raport dobrych praktyk 
 
11. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
 
Porządek został przyjęty jednogłośnie 6 głosami „za”.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie Centrum 
Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu  
– druk nr 1161  

 
 

Druk nr 1161 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska z 29 czerwca 
2017 roku.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski  - Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu poprosił panią skarbnik 
o podsumowanie pierwszych miesięcy funkcjonowania Centrum. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska wyjaśniła, że jest to bardzo trudny okres, 
gdyż jest duże niezadowolenie dyrektorów obsługiwanych jednostek z kontaktu z 
pracownikami Centrum. Niezadowolenie wynika z tego, że wielu dotychczasowych 
pracowników szkoły nie przeszło do Centrum, zostały zatrudnione nowe osoby. Dodała, że 
kwestia siedziby również powoduje nerwową atmosferę. Pracownicy zostali tymczasowo 
przeniesieni do wynajmowanych pomieszczeń w biurowcu. Ponadto po analizie ksiąg wyszły 
na jaw pewne nieprawidłowości przy ich prowadzeniu.  Ostatnio było zorganizowane 
spotkanie z dyrektorami, na którym było przedstawione dokładnie jakie są zadania Centrum, 
które miało doprowadzić do złagodzenia konfliktu.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytał czy te konflikty 
wynikały również z tego, że w niektórych szkołach były źle prowadzone księgi rachunkowe.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska potwierdziła, że księgi w niektórych 
placówkach były prowadzone niezgodnie z zasadami o rachunkowości.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytał czy w związku z 
tym jest przeprowadzony audyt merytoryczny ksiąg.  
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że są sprawdzane te 
księgi które budzą wątpliwości, te w których występują błędy są poprawiane.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytał o dokładną 
siedzibę Centrum 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska wyjaśniła, że na okres 3 lat jest wynajęty 
obecny budynek, natomiast docelowa siedziba będzie miała miejsce na ul. Wrzeszczańskiej.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytała czy były jakieś 
zwolnienia pracowników i z czego one wynikały.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że nie było zwolnień gdyż 
obowiązuje układ zbiorowy. Natomiast pracownicy odchodząc ze szkoły nie przechodzili do 
Centrum, lub przechodząc do Centrum rozwiązali umowę o pracę. To było ok. 20% 
pracowników.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk zapytała kiedy będzie elektroniczny obieg dokumentów.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że jest to kwestia roku.  
 
Pani Halina Mężyk – NSZZ „Solidarność” powiedziała, że pracownicy skarżą się na obecne 
warunki pracy, muszą pracować w niekomfortowych 12-osobowych salach, gdzie trzeba 
przyjmować klientów, i według niej może to być również przyczyną tak dużej rotacji w 
zatrudnieniu. Następnie zapytała czy dyrektorzy dostana dodatkowe wsparcie 
administracyjne w postaci etatu. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że obecny budynek jest 
wynajęty na okres 3 lat, nie było aranżacji pomieszczeń gdyż podniosłoby to koszty wynajmu. 
Sale są tak zaprojektowane, aby kolejny najemca mógł je dostosować do swoich potrzeb bez 
wprowadzania większych zmian. W kwestii kontroli – w kontroli jest 10 pracowników, którzy 
kontrolują jednostki miasta, a jest ich 200. Średnio w kontroli uczestniczy 2 pracowników, 
dlatego nie ma możliwości aby wszystkie jednostki zostały dobrze skontrolowane. Natomiast 
tam gdzie się odbyły w protokołach pokontrolnych były wskazane nieprawidłowości.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odnosząc się 
do pytania o etat administracyjny - wyjaśnił, że obecnie nie ma szkoły, która miałaby tylko 
jeden etat w administracji.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk zapytała czy pan prezydent planuje ogłosić konkurs na 
stanowisko dyrektora Centrum.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że obecna pani dyrektor 
Centrum Usług Wspólnych ma umowę na czas nieokreślony co wynikało z dotychczasowych 
nawiązań stosunków pracy, aczkolwiek jeżeli pani dyrektor nie spełni oczekiwań to jest 
możliwość ogłoszenia konkursu.  
 
Pani Hanna Minkiewicz NSZZ „Solidarność” – zwróciła uwagę, że przeniesienie Centrum na 
ul. Wrzeszczańską wiązałoby się z przeniesieniem również punktu obsługi emerytów i 
rencistów, co bardzo utrudniłoby tym osobom korzystanie z niego. Ze względu na złą 
lokalizację poprosiła o rozważenie możliwości zmiany docelowej lokalizacji.  
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Nie było więcej pytań. Obie komisje przystąpiły do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMIJI EDUKACJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

OPINIA  Nr 38-9/212/56/2017 
 
USTALENIA KOMISJI STRATEGII I BUDŻETU: 
Komisja 6 głosami „za”, przy 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1196 
 
Druk nr 1196 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska z 29 czerwca 
2017 roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

OPINIA  Nr 38-9/213/57/2017 
 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1195 
 
 
Druk nr 1195 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska z 29 czerwca 
2017 roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

OPINIA  Nr 38-9/214/58/2017 
 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych 
form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych 
prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub 
osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania – druk nr 1177 

 
Druk nr 1177 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska z 29 czerwca 
2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

OPINIA  Nr 38-9/215/59/2017 
 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych nr 9 im. Prof. R.A. 
Cebertowicza  w Gdańsku z siedzibą przy ul. Dąbrowszczaków 35. – druk nr 1170 

 
Druk nr 1170 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska z 29 czerwca 
2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 



6 

 

OPINIA  Nr 38-9/216/60/2017 
 
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Gdańskiej Rady Oświatowej –  
druk nr 1183 
 
 

Druk nr 1183 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska  
z 29 czerwca 2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

OPINIA  Nr 38-9/217/61/2017 
 
 
     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego zatwierdzonego Uchwałą Nr 
XXXVII/978/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania 
sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – druk nr  1186  

 
Druk nr 1186 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska 
 z 29 czerwca 2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

OPINIA  Nr 38-9/218/62/2017 
 
 
     PUNKT 8 
Podsumowanie projektu doskonalenia nauczycieli „Kreatywna Pedagogika” 



7 

 

 
Pani Przewodnicząca poprosiła panią Agnieszkę Tomasik – koordynatorkę projektu 
„Kreatywna pedagogika” o przedstawienie tematu.  
 
Pani Agnieszka Tomasik – koordynator projektu „Kreatywna pedagogika” poinformowała, 
że jest to już 3 sezon projektu, obecnie tworzy go 32 liderów.  Zaznaczyła, że w tym roku 
odbyło się szereg konferencji, na które przychodziło ok. 500 osób. Są prowadzone również 
warsztaty otwarte, na których podejmowane są takie tematy jak: wprowadzanie motywacji 
dla dzieci, wprowadzanie nowych metod nauczania dla nauczycieli. Oprócz tego prowadzone 
są szkolenia dla liderów gdzie uczą się sposobu zarządzania, liderzy czasami jeżdżą do 
danego przedszkola czy szkoły i tam na miejscu przeprowadzają warsztaty. „Kreatywna  
pedagogika” ma na celu doskonalenie warsztatu nauczycieli. Poinformowała, że w tej chwili 
rozpoczyna się 4 sezon, jest zapotrzebowanie na kolejne grupy. Pojawiła się też idea 
doradztwa zawodowego. Dodała, że jest to na tyle znany projekt, że często jest prośba o  
udostępnienie logo czy partnerstwa. Jest w tej chwili tworzona aplikacja uczniowska, która 
będzie polegała na tym, że uczniowie będą tam wpisywać swoje oceny czy działania, np. 
osiągnięcia sportowe, za które będą otrzymywali punkty, a firmy gdańskie będą dawali 
uczniom za pieniądze na pomoc dla innych uczniów. Budżet  „Kreatywnej pedagogiki” w tej 
chwili pochłania wszystkie grupy, przydałoby się większe finansowanie aby projekt mógłby 
się dalej rozwijać.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała ile w tym roku miasto przeznaczyło 
pieniędzy na projekt „Kreatywnej pedagogiki” 
 
Pani Agnieszka Tomasik – koordynatora projektu „Kreatywna pedagogika” odpowiedziała, 
że obecnie budżet roczny wynosi 120 tys. zł., w pierwszej kolejności pieniądze są 
przeznaczane na utrzymanie grup, każdy lider otrzymuje za miesiąc 220 zł, z tego musi 
zorganizować spotkanie, kupić materiały.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji zapytał panią koordynator jak widzi rozwój 
projektu i z jakimi kosztami to się wiąże.  
 
Pani Agnieszka Tomasik – koordynatora projektu „Kreatywna pedagogika” wyjaśniła, że 
kwestia rozwoju „Kreatywnej” wiąże się ze zwiększeniem grup, utrzymanie jednej grupy 
rocznie kosztuje 2200 zł więc zależy o ile więcej byłoby tych grup.  
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że miał 
przyjemność obserwowania rezultatów „kreatywnej pedagogiki”, wyraził wyrazy uznania dla 
pracy pani Agnieszki Tomasik, gdyż przyniosła wiele dobrego dla uczniów gdańskich szkół.  
 
Pani Agnieszka Tomasik – koordynatora projektu „Kreatywna pedagogika” wyjaśniła, że 
jest to efekt pracy ok. 100 nauczycieli, którzy biorą udział w projekcie.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego dodał, że 
„kreatywna pedagogika” jest podstawą do działania na wielu obszarach jak np. stypendia, 
świetlica.  
 
Radna Teresa Wasilewska – członek komisji zauważyła, że dzisiaj jest zupełnie inna jakość 
nauczania w porównaniu z tym co było kiedyś. Dodała, że należałoby wprowadzić do szkół 
naukę odpowiedniego zachowania i nabywania odpowiednich manier bo według niej obecnej 
młodzieży tego brakuje.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zauważył, że w szkole jest edukacja, opieka i 
wychowanie ale najmniejszy nacisk kładzie się na wychowanie. Następnie powiedział, że 90% 
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nauczycieli nie korzysta z „kreatywnej pedagogiki” ale być może wynika to z tego, że 
korzystają z doświadczeń tych 10%.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji powiedziała, że należałoby się zastanowić 
jakim miernikiem badać efektywność „kreatywnej pedagogiki”, aby pokazać wspaniałe 
rezultaty i być może wtedy łatwiej będzie można pozyskać dodatkowe środki na rozwój 
projektu.  
 
Nie było więcej pytań, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
 
     PUNKT 9 
Gdańska Platforma Edukacyjna – ewaluacja i rozwój w świetle reformy oświaty. 
 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że ze względu na reformę edukacji trzeba było dostosować GDE do zmian. Kwestie wiodące 
w tym roku to były przekształcenia placówek, jak to ma się zmieniać w arkuszu 
organizacyjnym, przenoszenia danych pomiędzy placówkami włączanymi jedna w drugą, co 
się dzieje z danymi w placówkach likwidowanych i kto będzie miał do tego dostęp. 
Rekrutacja już była przeprowadzona do nowych szkół podstawowych, w związku z czym było 
dużo spraw bieżących.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zapytał czy w wprowadzanie zmian generuje 
dodatkowe koszty. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że 
wszystko odbywa się w ramach zmiany przepisów, nie ma dodatkowych kosztów.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy księgowe z Centrum Usług 
Wspólnych pracują na tej samej platformie.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że tak, to jest kwestia uprawnień. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy Wydział Rozwoju Społecznego 
monitoruje Kuratorium jeśli chodzi o wolne etaty dla nauczycieli.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że na stronie Kuratorium jest informacja o cząstkach etatów co potwierdza wiedzę Wydziału.  
 
 
     PUNKT 10 
Aktywność rodziców w szkołach – raport dobrych praktyk 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że Wydział Rozwoju Społecznego kontynuuje dyżury dla rodziców w ostatnią środę miesiąca, 
na które przychodzą przedstawiciele rad rodziców. Następnie dodał, że w tym roku odbyły 
się 3 duże konferencje organizowane przez forum aktywnych rad rodziców. 4 kwietnia miało 
miejsce plenarne spotkanie rad szkół i rad rodziców, na którym omawiane były kompetencje 
rad rodziców, do czego rada rodziców ma prawo, jak wygląda obowiązek ustawowy, co musi 
być zaopiniowane przez radę. Ponadto w szkołach podstawowych pojawiają się tzw. 
„spółdzielnie uczniowskie” wspierane przez rodziców co świadczy o coraz większej 
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aktywności, są również organizowane takie aktywności jak amatorska liga siatkówki 
rodziców.  
  
 
     PUNKT 11 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja  
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała o nadesłanej korespondencji, która została 
wcześniej przekazana członkom Komisji Edukacji pocztą elektroniczną.  
 
Nie było bieżących spraw oraz wolnych wniosków. Na tym posiedzenie zakończono.  
Godz. 18:30.  
 
       Przewodnicząca Komisji Edukacji  
 
        Dr Żaneta Geryk  
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańsk 


